
Schriftelijke vragen aan het college conform artikel 37 van het 

Reglement van Orde 

 

 
Steenwijk, 25-09-2023 

 

                     

Onderwerp: vragen over herstel wegen in zuidwestelijke deel van Steenwijkerland 

 

 

Geacht College, 
 
Zoals aangegeven op de beheerkaart groot onderhoud Steenwijkerland staat er voor diverse wegen 

en fietspaden in 2023 onderhoud gepland. Zo ook in het zuidwestelijke deel van de gemeente 

Steenwijkerland. Voor de zomervakantie is Koninklijke Sjouke Dijkstra hier begonnen met 

herstelwerkzaamheden en een deel van de werkzaamheden is begin juli afgerond. 

 

Toch horen we dat de uitgevoerde herstelwerkzaamheden niet helemaal het gewenste resultaat 
hebben gehad. De gemaakte foto’s maken ook direct duidelijk welke kritiek de inwoners hebben.   
Ook horen we veel opmerkingen over de kwaliteit van de aansluitingen tussen het geasfalteerde 
wegdek en de inrit naar de diverse percelen. 
 
We kunnen ons niet voorstellen dat deze herstelwerkzaamheden voldoen aan de kwaliteitseisen 
zoals deze gesteld worden in RAW-bestekken en we nemen aan dat dit door het gemeentelijk 
toezicht is opgemerkt.  
 

Wij hebben de volgende vragen aan het College: 

1. Bent u op de hoogte gebracht door aanwonenden of heeft het gemeentelijk toezicht zelf 

geconstateerd dat het wegdek na herstel nog veel oneffenheden heeft? 



2. Wat vindt u als College zelf van de kwaliteit van de herstelde weggedeelten als u deze foto’s 

ziet? 

3. Gaat u contact opnemen of heeft u inmiddels contact gehad met de aannemer die deze 

herstelwerkzaamheden heeft uitgevoerd om over de geleverde kwaliteit en verbetering 

hiervan te spreken? 

4. Wat gaat u doen om de herstelwerkzaamheden voor de overige aangemerkte wegvakken in 

Steenwijkerland op het juiste kwaliteitsniveau te krijgen?  

 

In afwachting van uw beantwoording.  

 

Namens de fractie CPB 
 
Gidion Hoorn 
Ronnie Lassche 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 

 




